
INTERVJU Z EKO AMBASADORKO NATAŠO KEBE 

Gospa Nataša Kebe je zaposlena na Ministrstvu za okolje in prostor, na oddelku za podnebne 

spremembe, kjer dela na evropskih projektih. Je tudi mamica dveh učenk naše šole, zato se 

med nami počuti domače. Cela njena družina se ukvarja z ekologijo: njen oče je postavil maketo 

Cerkniškega, njena hči Brina pa je pogosto na youtubu, saj s teto snemata in objavljata 

videoposnetke o ekosistemih. Gospa Nataša je v času eko dne obiskala tudi učence različnih 

razredov in jim predavala o podnebnih spremembah, postala pa je tudi naša ekoambasadorka. 

Ker smo od nje želeli izvedeti še kaj veš, smo ji šolski novinarji postavili nekaj vprašanj. 

Kje ste zaposleni in kaj počnete v vaši službi? 

Prihajam z Ministrstva za okolje in prostor. Ukvarjam se s proučevanjem podnebnih razmer. 

Imamo veliko projektov. 

Kako si vi prizadevate za ohranjanje narave? 

Do narave gojim poseben občutek. Trudim se, da čim manjkrat uporabljam avtomobil in čim 

več hodim peš. Pozorna sem tudi na to, da ugašam luči, ko jih ne potrebujem.  

Postali ste naša ekoambasadorka, na kar smo zelo ponosni. Kaj je vaše poslanstvo? 

Druge spodbujam k temu, jih ozaveščam, da ohranjajo naše okolje in ga ne onesnažujejo.  

Kaj vam je bilo danes všeč? 

Vse je bilo lepo. Vesela sem tudi, da ste imeli podnebni tek. 
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